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ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 87
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Πρακτικά:       87ο Δ.Σ.  ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ
Ημερομηνία: 09.04.2012
Τόπος: Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου, Αγ. Δημήτριος

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ

4. ΧΡΗΣΤΙΔΗΣ ΧΑΡΗΣ

Παρευρέθησαν, ο νομικός σύμβουλος κ. Ν. Ταβουλάρης, τo αναπληρωματικό μέλος κος
Σ. Πιταροκοίλης, και τα μέλη κ. Η. Μοναχολιάς (Exel), κ. Χ. Φίλανδρος (Refusol), κ. Θ.
Θεοδώρου (Schneider) και η κα Α. Κεκάτου (Sunlight).

1. Θέματα ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

Δεν τέθηκαν

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Αναθεώρηση καταστατικού / συζήτηση για πρόταση σχετικά με τη
συνδρομή μελών : επόμενα βήματα – εισήγηση Σ.Καπέλλος

Γ.      Νέα θέματα

1ο Θέμα: ΄Ορια εγκρίσεων ποσών εγκεκριμένου προϋπολογισμού 2012 –
εισήγηση Σ. Καπέλλος

2ο Θέμα: Θέματα δεοντολογίας – εισήγηση Ν.Ταβουλάρης.

3οΘέμα: Προβλήματα εγκατάστασης φωτοβολταϊκών σε νομιμοποιημένα κτίρια
– εισήγηση Θ.Σακκάς

4οΘέμα: «Πράσινος εμφύλιος» θέμα σχέσεων με άλλους συνδέσμους – εισήγηση
Π.Σαρρής

5ο Θέμα: Στρατηγική συνεργασία με εξειδικευμένους συμβούλους σε θέματα
lobbying & public politics – εισήγηση Χ. Χρηστίδης

6ο Θέμα : Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών, εισήγηση Χ. Χρηστίδης
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2. Ενημέρωση για πρόσφατα γεγονότα.

Ο κ. Χρηστίδης ενημέρωσε για τη συμμετοχή του ιδίου και του κου Ψωμά στις
27.3.2012 σε στρογγυλό τραπέζι που διοργάνωναν από κοινού οι Οικολόγοι
Πράσινοι και ο ευρωβουλευτής κος Χρυσόγελος και η ομάδα των πράσινων στο
Ευρωκοινοβούλιο με τη παρουσία των συμπροέδρων της ομάδας κ. Κον Μπεντίτ και
την κ. Χαρμς.  Θέμα ήταν  η Αναζωογόνηση της Ελληνικής Οικονομίας.

Ο κ. Ζαχαρίου ενημέρωσε για την ημερίδα που διοργανώθηκε στο Μέγαρο
Μουσικής από το ΥΠΕΚΑ και την Ευρωπαϊκή επιτροπή στις 3.4.2012, με θέμα το
Project Helios. Εκ μέρους του Υπουργείου υπάρχει αρκετή αισιοδοξία ότι θα
προχωρήσει το έργο, με την πρώτη, πιλοτική εγκατάσταση 300MWp να γίνεται
μέσα στο 2013, σε αντίθεση με τον υφυπουργό Ενέργειας της  Γερμανίας ο οποίος
ήταν αρκετά συντηρητικός ως προς την εξέλιξη του έργου. Για τη γερμανική πλευρά
η εσωτερική αγορά της Γερμανίας έχει προτεραιότητα και μόνο αν η τιμή πώλησης
της ενέργειας είναι της τάξεως των 0,08€/kWh θα είχε νόημα η εισαγωγή ηλιακής
ενέργειας από την Ελλάδα. Πραγματοποιήθηκε παρουσίαση από εκπρόσωπο της
εταιρίας Guggenheim Partners, που έχει αναλάβει το ρόλο του οικονομικού
συμβούλου του έργου, όπου αναφέρθηκε τιμή πώλησης στα 0,13€/kWh,
χρηματοδότηση 25% με ιδία κεφάλαια και 75% δανεισμό, χωρίς όμως να έχει
προσδιοριστεί ο αγοραστής της παραγόμενης ενέργειας ή οι επενδυτές που θα
συμμετέχουν. Από πλευράς ΣΕΦ η τοποθέτηση ήταν υπέρ του έργου, καθώς
αναδεικνύεται ο ρόλος που μπορούν να παίξουν τα φωτοβολταϊκά στην
ηλεκτροπαραγωγή και θα δωθεί ώθηση στην Ελληνική και Ευρωπαϊκή βιομηχανία
αλλά τονίστηκε η ανάγκη να γίνει λεπτομερής μελέτη και να προσδιοριστούν ο
επενδυτής του έργου, ο αγοραστής της ενέργειας (θα πρέπει να γίνει αποκλειστικά
φυσική εξαγωγή) και η τιμή πώλησης της ενέργειας. Επίσης αναφέρθηκε ότι οι
εθνικοί στόχοι για τα φωτοβολταϊκά και η λειτουργία της εσωτερικής αγοράς θα
πρέπει να είναι ανεξάρτητα από το έργο Ήλιος. Η Greenpeace εξέφρασε την
ανησυχία της για το κατά πόσο θα υπάρχει συνέχεια στο έργο μετά τις εκλογές και
την ενδεχόμενη αλλαγή της ηγεσίας του ΥΠΕΚΑ.

Επίσης o κος Ζαχαρίου ενημέρωσε για τη συνάντηση / στρογγυλό τραπέζι που έγινε
με τον Ευρωπαίο Επίτροπο Ενέργειας, κ. Oettinger, το βράδυ της 3ης Απριλίου.
Συμμετείχαν διάφορα μέλη φορέων όπως οι κ.κ. Περιστέρης (ΕΣΗΑΠΕ), Ζερβός
(ΔΕΗ), Τσιπουρίδης (ΔΕΗ Αν.), Βασιλάκος (ΡΑΕ), Μυτιληναίος (Όμιλος
Μυτιληναίου), Σαχινίδης (ΔΕΠΑ), Καρύδας (Όμιλος Κοπελούζου), Κουκλέλης
(Σύνδεσμος Καταναλωτών) κ.ά. Η συζήτηση επικεντρώθηκε κυρίως στο φυσικό
αέριο και ότι είναι μια αναπτυξιακή ευκαιρία για την χώρα μας να γίνει κόμβος
μεταφοράς φυσικού αερίου προς την Ευρώπη. Από πλευράς ΣΕΦ ερωτήθηκε για την
ανταγωνιστικότητα της Ευρωπαϊκής βιομηχανίας φωτοβολταϊκών και τα μέτρα
ενίσχυσής της όπως το premium FiT για ευρωπαϊκά προϊόντα και εξέφρασε την
επιφυλακτικότητα της Επιτροπής για την εφαρμογή τέτοιων μέτρων.

Το θέμα του local content και FiT premium συζητήθηκε μεταξύ των μελών του ΔΣ
και εκφράστηκε ανησυχία για το θέμα ταριφών και την εξέλιξή του μετά τις εκλογές.
Η εφαρμογή του premium δε θα πρέπει να οδηγήσει σε αύξηση των ταριφών την
ώρα που οι εγγυημένες τιμές παγκοσμίως μειώνονται δραστικά ενώ συμφωνήθηκε,
μέσα από τις ενέργειες επικοινωνίας να αναδειχθούν τα φωτοβολταϊκά ως
τεχνολογία με απώτερο σκοπό την αύξηση του στόχου για το 2020. Ο ΣΕΦ θα
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πρέπει να είναι έτοιμος, με συγκεκριμένες προτάσεις, εφόσον προκύψει νέα
συζήτηση στο θέμα των εγγυημένων τιμών.

3. Ενημέρωση της σημαντικότερης εισερχόμενης και εξερχόμενης αλληλογραφίας.

- Τα εισερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ.Πρ.607/15.3.2012 E-mail/επιστολή της κας Βάσιλα με θέμα «Συνδρομή ΣΕΦ»,
η συγκεκριμένη πρόταση θα συζητηθεί στο έκτακτο ΔΣ και στο πλαίσιο της
αναθεώρησης του καταστατικού καθώς η αλλαγή της συνδρομής απαιτεί αλλαγή στο
σχετικό άρθρο του καταστατικού.
2. Αρ.Πρ.608/19.3.2012 Επιστολή από ΕΒΕΑ κο Μίχαλο προς το πρόεδρο κο
Ζαχαρίου  με θέμα «Πρόταση παρουσίασης στο συνέδριο Enertech 2012 – 1 -
3.11.2012», αποφασίσθηκε η αποδοχή της πρόσκλησης.
3. Αρ.Πρ.609/19.3.2012 Κοινοποίηση επιστολής από τη ΔΕΗ Λάρισας με θέμα
«Αίτηση για αγροτικό φ/β ισχύος ιδιοκτησίας στο δήμο Φαρσάλων».
4. Αρ.Πρ.610/20.3.2012 Επιστολή από την εταιρία OPUS με θέμα «Πρόταση
συμμετοχής του ΣΕΦ στα προγράμματα ΤΟΠΣΑ», το ΔΣ αποφάσισε να μη συμμετέχει.
5. Αρ.Πρ.611/20.3.2012 Πρόταση συμμετοχής σε στρογγυλό τραπέζι από τον
ευρωβουλευτή των οικολόγων πράσινων κ. Χρυσόγελο και τους συμπροέδρους της
ομάδας των πράσινων στο ευρωκοινοβούλιο κ. Κον Μπεντίτ και τη κ. Χαρμς,  με θέμα
την Αναζωογόνηση της Ελληνικής Οικονομίας, παρευρέθησαν οι κ.κ. Χρηστίδης και
Ψωμάς .
6. Αρ.Πρ.612/21.3.2012 E-mail/επιστολή του κου Γκίκα με θέμα «Προβλήματα
εγκατάστασης και οδηγίες πιστοποίησης», θα συζητηθεί σε επόμενο ΔΣ με τη παρουσία
του μέλους κ. Γκίκα.
7. Αρ.Πρ.613/22.3.2012 Νέα αίτηση εγγραφής της εταιρίας «New Planners» ως
τακτικό μέλος.
8. Αρ.Πρ.614/22.3.2012 Κοινοποίηση e-mail/επιστολής εταιρίας μέλους
Κλιμαμηχανική προς την κ. Βάσιλα με θέμα τη μείωση της συνδρομής, το συγκεκριμένο
θέμα θα συζητηθεί στο έκτακτο ΔΣ.
9. Αρ. Πρ.615 /22.3.2012 Επιστολή του κ. Κωστόπουλου (εταιρία Foresight) στον κ.
Καπέλλο με θέμα τη μέχρι σήμερα συνεργασία μας. ΄Εγινε σχετική εισήγηση από τον κ.
Καπέλλο, ο οποίος αναφέρθηκε εκτενώς στη μέχρι τώρα συνεργασία του ΣΕΦ με την
εταιρία επικοινωνίας. Συμφωνήθηκε από το ΔΣ να συνεχιστεί η συνεργασία με την
εταιρία και να μας παρουσιάσουν προτάσεις τους για το τρέχον έτος σε επόμενο ΔΣ.  Στο
τέλος του έτους θα επανεξεταστεί η συνεργασία μας.
10. Αρ.Πρ.616/23.3.2012 E-mail/επιστολή του κ. Σιγάλα (Photovoltaic) με θέμα τη
μείωση της συνδρομής για τα παλιά μέλη του ΣΕΦ, η συγκεκριμένη πρόταση θα
συζητηθεί στο έκτακτο ΔΣ και στο πλαίσιο της αναθεώρησης του καταστατικού καθώς η
αλλαγή της συνδρομής απαιτεί αλλαγή στο σχετικό άρθρο του καταστατικού .
11. Αρ.Πρ.617/27.3.2012 Επιστολή από το γραφείο Δημάρχου της Θεσσαλονίκης για
την οργάνωση φόρουμ στις 27.4.2012 και τη συμμετοχή μας. Το ΔΣ αποφάσισε να
συμμετάσχει  με το μέλος του κ. Κυριακίδη, εφόσον υπάρχει από πλευράς του η
διαθεσιμότητα για την συγκεκριμένη ημερομηνία.
12. Αρ.Πρ.618/2.4.2012 E-mail/επιστολή του κ. Ταυλίκου με θέμα την αναστολή της
συμμετοχής της εταιρίας του στο ΣΕΦ. Το ΔΣ αποφάσισε να απαντήσει με επιστολή
στην οποία θα διευκρινίζεται, ότι το καταστατικό δεν προβλέπει την αναστολή αλλά
μόνο τη διαγραφή από τα μητρώα μελών του ΣΕΦ.
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13. Αρ.Πρ.619/2.4.2012 Επιστολή της εταιρίας AES Solar με θέμα «Διαγραφή από τα
μητρώα μελών του ΣΕΦ».
14. Αρ.Πρ.620/2.4.2012 Αίτηση εγγραφής στο ΣΕΦ της εταιρίας «CGN Τεχνική
ενεργειακή» ως τακτικό μέλος.
15. Αρ.Πρ. 621/5.4.2012 Κοινοποίηση επιστολής από τη Πρεσβεία της Ελλάδος στο
Βερολίνο με θέμα τη Μείωση των επιδοτήσεων των εγγυημένων τιμών ρεύματος από
ηλιακή ενέργεια στη Γερμανία.
16. Αρ.Πρ.622/5.4.2012 Κοινοποίηση επιστολής της εταιρίας μέλους Greenstone στη
κ. Βάσιλα με θέμα τη μείωση της συνδρομής, το συγκεκριμένο θέμα θα συζητηθεί στο
έκτακτο ΔΣ.
17. Αρ.Πρ.623/6.4.2012 Κοινοποίηση επιστολής της ΡΑΕ – κ. Βασιλάκου, στον
Υφυπουργό ΠΕΚΑ κ. Μανιάτη με θέμα «΄Αμεσες προτεινόμενες ενέργειες για τη
διαμόρφωση ελληνικού καταλόγου έργων κοινού ενδιαφέροντος (ΕΚΕ) στον
ηλεκτρισμό», θα πραγματοποιηθεί συνάντηση στο γραφείο του Υφυπουργού στις
11.4.2012 με τη συμμετοχή του αντιπροέδρου του ΣΕΦ κ. Π.Σαρρή.
18. Αρ.Πρ.624/9.4.2012 Αίτηση εγγραφής στο ΣΕΦ της εταιρίας «Ολοκληρωμένες
ηλιακές εφαρμογές ΑΕ- Ιsolar» ως τακτικό μέλος.
19. Αρ.Πρ.625/9.4.2012 Αίτηση εγγραφής στο ΣΕΦ της εταιρίας «PAIRAN Elektronik
Hellas» ως τακτικό μέλος.
20. Αρ.Πρ. 626/9.4.2012 Επιστολή της εταιρίας ENYP ltd & Helesco AE με θέμα
«IEE proposal & support letter», το ΔΣ αποφάσισε να μη στηρίξει την ενέργεια αυτή μιας
και δε γνωρίζει και το φορέα.
21. Αρ.Πρ.627/9.4.2012 Επιστολή από το ΚΑΠΕ με θέμα «Συνέδριο 3-4.5.2012 Inter
Clusters Meditterane», ενημέρωση όλων των μελών για τυχόν ενδιαφέρον.
22. Αρ.Πρ.628/9.4.2012 Eισήγηση του νομικού κ. Ταβουλάρη σχετικά με θέματα
δεοντολογίας και συγκεκριμένα η γνωστοποίηση της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς, η οποία
είναι αναρτημένη και στην ιστοσελίδα της, αναφορικά σε μη συμμόρφωση της εταιρίας
μέλους Neon Energy, βάσει της οποίας δεν έχει λάβει την προβλεπόμενη από τις
διατάξεις του άρθρου 10 παρ. 1 του ν. 876/1979 σε συνδυασμό με τις διατάξεις του
άρθρου 35 παρ. 4 του ν. 1806/1988, προηγούμενη άδεια της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς
προκειμένου να διαθέτει στο επενδυτικό κοινό επενδυτικά μερίδια για συμμετοχή σε
Φωτοβολταϊκά πάρκα.

- Τα εξερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ. Πρ. 513/13.03.2012 Επιστολή στο δικηγορικό γρ. Κελεμένης & συνεργάτες με
θέμα «Αίτημα προσφορά νομικής γνωμοδότηση για θέμα ΔΕΗ».
2. Αρ. Πρ. 514/13.03.2012 Επιστολή στο δικηγορικό γρ. Μπερνίτσας με θέμα
«Αίτημα προσφορά νομικής γνωμοδότηση για θέμα ΔΕΗ».
3. Αρ.Πρ.515/26.3.2012 Επιστολή σε όλα τα μέλη του ΣΕΦ με θέμα «Απάντηση στην
από 21.3.2012 επιστολή  της κ. Βάσιλα».
4. Αρ.Πρ. 516/28.3.2012 Επιστολή στο πρόεδρο της ΔΕΗ κ. Ζερβό με θέμα
«Μνημόνιο στρατηγικής συνεργασίας μεταξύ ΔΕΗ ΑΕ και Silcio».

4. Ενημέρωση από τον Ταμία της ταμιακής κατάστασης του ΣΕΦ / συνδρομές μελών
/ διαγραφή μελών για οφειλή συνδρομής.

α. Το ταμείο του ΣΕΦ (στην Alpha Bank) σήμερα 09.04.2012 είναι 114.440,13
€, στην Πειραιώς 75.000 € σε προθεσμιακό λογαριασμό και 5.000 € ανοιχτά
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και στην Εθνική 75.000€ σε προθεσμιακό λογαριασμό και 5.000 € ανοιχτά.
΄Ητοι σύνολο ταμείου ΣΕΦ: 201.641, 01 €.
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται ομόφωνα από το ΔΣ
είναι: 0 €
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συμβαλλόμενο  προσωπικό είναι: 0 €  .
δ. Εισπράξεις από το προηγούμενο Δ.Σ.12.03.12: 65.500 € (26 τακτικά μέλη
και 5 νέες εγγραφές).
ε. Οι ληξιπρόθεσμες οφειλές των τακτικών μελών είναι 68.000:
- Από συνδρομές 0 €
- Από εγγραφές 0 €
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 €

Ενόψει των οφειλόμενων συνδρομών από τα μέλη του ΣΕΦ, αποφασίσθηκε
ομόφωνα να σταλεί επιστολή στα μέλη που την οφείλουν αμέσως μετά το Πάσχα.
Εάν σε εύλογο χρονικό διάστημα δεν καταβληθεί  η συνδρομή τότε ο εταίρος
μέλος θα παραπεμφθεί στη ΓΣ για διαγραφή από τα μητρώα μελών του ΣΕΦ (ως
προκύπτει από το καταστατικό άρθρο 5)

Ο κ. Χρηστίδης ενημέρωσε για τη μείωση του μισθώματος του γραφείου σε 700 €
συν το χαρτόσημο από 800 €. Ο κ. Ταβουλάρης ενημέρωσε το ΔΣ ότι θα συντάξει
νέο τροποποιημένο μισθωτήριο το οποίο και θα στείλει για υπογραφή στον
ιδιοκτήτη του γραφείου.

5. Έναρξη συζήτησης επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

Δεν τέθηκαν

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Αναθεώρηση καταστατικού / συζήτηση για πρόταση σχετικά με τη
συνδρομή μελών : επόμενα βήματα – εισήγηση Σ.Καπέλλος

Ο κ. Καπέλλος πρότεινε στα μέλη του ΔΣ να γίνει άμεσα έκτακτο ΔΣ για την
αναθεώρηση του καταστατικού, ώστε το ΔΣ να καταλήξει στα σημεία που θα γίνουν
τροποποιήσεις και θα προταθούν προς τη ΓΣ στου ΣΕΦ. Μετά από συζήτηση το ΔΣ
ομόφωνα αποφάσισε έκτακτο κλειστό ΔΣ για τη Τετάρτη 2 Μαϊου στις 15:00 με
μοναδικό θέμα την αναθεώρηση του καταστατικού του ΣΕΦ, όπου θα
συμπεριληφθεί και το θέμα αλλαγής της συνδρομής.

Γ.      Νέα θέματα

1ο Θέμα: ΄Ορια εγκρίσεων ποσών εγκεκριμένου προϋπολογισμού 2012 –
εισήγηση Σ. Καπέλλος

Ο κ. Καπέλλος πρότεινε, το ΔΣ να εγκρίνει όριο ποσού το οποίο κάθε μέλος του ΔΣ
θα μπορεί να διαχειρίζεται για τον τομέα της αρμοδιότητάς του χωρίς πρότερη
έγκριση του ΔΣ και στο αμέσως επόμενο ΔΣ που θα πραγματοποιείται να
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επικυρώνεται το έξοδο. Αυτό βέβαια πάντα εντός των ορίων του προϋπολογισμού
του 2012 που έχει ψηφισθεί.
Μετά από συζήτηση το ΔΣ ενέκρινε ομόφωνα :
1. 500 € ανά τιμολόγιο και έως 1.500 € στο σύνολο, μεταξύ 2 συνεδριάσεων του

ΔΣ και με 1 υπογραφή, αυτή του υπευθύνου για το συγκεκριμένο budget και
2. 1.000 € ανά τιμολόγιο και έως 3.000€ στο σύνολο, μεταξύ 2 συνεδριάσεων του

ΔΣ και με 2 υπογραφές, αυτές του υπευθύνου για το συγκεκριμένο budget και
του ταμία ή του προέδρου.

2ο Θέμα: Θέματα δεοντολογίας – εισήγηση Ν.Ταβουλάρης.

Ο κ. Ταβουλάρης εισηγήθηκε τη σύνταξη επιστολής προς τον εταίρο μέλος Neon
energy, με βάσει το επισυναπτόμενο σχετικό.

3οΘέμα: Προβλήματα εγκατάστασης φωτοβολταϊκών σε νομιμοποιημένα κτίρια
– εισήγηση Θ. Σακκάς

Λόγω απουσίας του εισηγητή, θα συζητηθεί όταν επανέλθει το θέμα.

4οΘέμα: «Πράσινος εμφύλιος» θέμα σχέσεων με άλλους συνδέσμους – εισήγηση
Π. Σαρρής

Θα συζητηθεί εκτενέστερα στο επόμενο ΔΣ.

5ο Θέμα: Στρατηγική συνεργασία με εξειδικευμένους συμβούλους σε θέματα
lobbying & public politics – εισήγηση Χ. Χρηστίδης

Ο κ. Χρηστίδης πρότεινε ο ΣΕΦ να συνεργαστεί με εξειδικευμένο σύμβουλο για
θέματα lobbying & public politics με δεδομένο ότι, το 2012 θα γίνει
επαναδιαπραγμάτευση του Εθνικού Στόχου για τη διείσδυση των φωτοβολταϊκών
στο ενεργειακό ισοζύγιο. Πρέπει να κεφαλαιοποιήσουμε με επιτυχία τη θετική μέχρι
σήμερα πορεία του κλάδου και τον μεγάλο βαθμό απορρόφησης συγκριτικά με τις
υπόλοιπες ΑΠΕ. Στο σημείο αυτό ακούστηκαν οι απόψεις μελών σύμφωνα με τις
οποίες δεν υπάρχουν ανάλογες εταιρίες στον ελλαδικό χώρο και ότι αν υπάρχει
κάποια το κόστος θα είναι απαγορευτικό για το ΣΕΦ. Ο κ. Σαρρής τόνισε την
αναγκαιότητα ο ΣΕΦ, πρώτα από όλα,  να καθορίσει τη στρατηγική του. Μέσα από
αυτήν τη στρατηγική στη συνέχεια μπορούν να ζητηθούν η βοήθεια και οι
προτάσεις της εταιρίας με την οποία ήδη υπάρχει συνεργασία. Ο κ. Καπέλλος,
αναφέρθηκε στην απόφαση να συνεχιστεί η συνεργασία με την εταιρία επικοινωνίας
αφού κατατεθούν οι προτάσεις τους σε επόμενο ΔΣ. Όμως, θα πρέπει πρώτα να
ενημερωθούν για τις στρατηγικές επιδιώξεις του ΣΕΦ.

6ο Θέμα : Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών, εισήγηση Χ. Χρηστίδης

Ο κ. Χρηστίδης έκανε εισήγηση για τα νέα μέλη που έχουν αιτηθεί  να εγγραφούν
στον ΣΕΦ.

Τα μέλη τα οποία πήραν θετική γνωμοδότηση ομόφωνα από το ΔΣ είναι οι εταιρίες:
1. New Planners, τακτικό μέλος
2. CGN Τεχνική ενεργειακή, τακτικό μέλος
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3. Ολοκληρωμένες ηλιακές εφαρμογές ΑΕ – Isolar ΑΕ, τακτικό μέλος
4. PAIRAN Elektronik Hellas, τακτικό μέλος

Οι παραπάνω αιτήσεις προωθούνται δια μέσου ηλεκτρονικού ταχυδρομείου μαζί με
το παρόν πρακτικό στη ΓΣ, σε όλα τα μέλη της Αστικής Εταιρίας, προς ενημέρωσή
τους.

6. Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ.

Η επόμενη τακτική συνεδρίαση του Δ.Σ., θα πραγματοποιηθεί τη Τετάρτη 02 Μαϊου 2012
και ώρα 17:30 στα γραφεία του συνδέσμου Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ .Δημητρίου, Αγ.
Δημήτριο, στο 2ο όροφο. Την ίδια ημέρα, από 15:00 έως 17:30 θα πραγματοποιηθεί
κλειστό ΔΣ με μοναδικό θέμα την αναθεώρηση του καταστατικού.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό.

ΑΘΗΝΑ, 09.04.2012

Ο Πρόεδρος Ζαχαρίου Αλέξανδρος

Ο Αντιπρόεδρος Σαρρής Παναγιώτης

Ο Γραμματέας Καπέλλος Σωτήρης

Ο Ταμίας Χρηστίδης Χάρης

Ο Αναπληρωτής Γραμματέας Σακκάς Θανάσης ΑΠΩΝ

Ο Αναπληρωτής Ταμίας Ανεμοδουράς Γιώργος ΑΠΩΝ

Μέλος Κυριακίδης Δημήτρης ΑΠΩΝ


